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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Mennyi az elég?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Jelenleg Magyarország egyik fő problémája az elvándorlás és ez hatványozottan érinti a z
egészségügyet . Az elvándorlás oka a régóta rendezetlen egészségügyi életpályamodell é s
annak legfőképp hiánya, az alacsony fizetések .

Tisztelt Miniszter Úr! Ön szerint mennyi az annyi? Mekkora havi fizetéssel lehetne itthon
tartani egy rezidenst ?

Mekkora havi fizetéssel lehetne itthon tartani egy szakorvos-jelöltet, szakorvost?

Mekkora havi fizetésért maradna itthon egy ápoló vagy éppen védőnő? Ön mennyit tartana
elfogadható havi bérnek a fenti egészségügyi állásokban?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . február 10 .
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